

## **Permission Letter for Publication of Students' Work or Photograph on Class Dojo and school Websites**

Dear Parents/Legal Guardians,

Permission requested to allow staff to take photographs of students during school activities and displays of student work.

If photographs are taken, this would be for the sole purpose of educating students, promoting the school, or promoting public education. We are also seeking your permission for the school to publish photographs and/or samples of your child's work on our Facebook page and on the school's website.

If you give your permission, the school may publish photographs of your child and/or samples of work done by your child in a variety of ways. The publications could include, but are not limited to, school newsletters (online and in hard copy), school Internet or Internet websites, and local newspapers. If published, third parties would be able to view the photographs and work of the student.

If you sign the attached form it means that you agree to the following:

1. The school is able to publish photographs of your child and samples of your child's work as many times as it requires in the ways mentioned above.
2. Your child's photograph may be reproduced either in colour or in black and white.
3. The school will not use your child's photograph or sample of your child's work for any purpose other than for the education of students, or for the general promotion of public education and the school.

Any photographs taken by the school will be kept for no longer than is necessary for the above-mentioned purposes and will be stored and disposed of surely.

Whilst every effort will be made to protect the identity of your child, Edison International Academy cannot guarantee that your child will not be able to be identified from the photograph or work.

If you agree to permit the school to take photographs of your child, and to publish photographs of your child, or samples of your child's work, manner detailed above, please complete the consent form.

This consent, if signed, will remain effective until such time as you advise the school otherwise.

## Consent Form for Publication of Students' Work or Photographs

I agree, subject to the conditions set out above, to the taking of photographs of my child during school activities, to be used by the school in educating students and promoting the school and public education. I also agree to the publication of photographs or samples of work of my child. I will notify the school if I decide to withdraw this consent.

Student's Name: \_\_\_\_\_ Student's

Class: \_\_\_\_\_

Signature of parent/guardian: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

Comment: \_\_\_\_\_

### خطاب إذن بنشر عمل الطلاب و الصور الفوتوغرافية على تطبيق الكلاس دوجو و مواقع المدرسة

أولياء الأمور الأعزاء...

وفقاً للسياسة المتبعة بمدربتنا، يجب ان نطلب الإذن للسماح بالتقاط صور للطلاب أثناء الأنشطة المدرسية و عرض أعمال الطلاب من قبل موظفينا.

سيكون هذا لغرض معين و هو تعليم الطلاب او الترويج للمدرسة أو للتعليم العام. كما نسعى أيضاً للحصول على إذنك للسماح بنشر صور/أو عينات من عمل طفلك على صفحتنا على الفيسبوك و على موقع الويب لمدرستنا.

في حال الموافقة على إذن النشر، سيكون باستطاعة المدرسة نشر صور لطفلك و/أو عينات من أعمال طفلك بطرق متنوعة. يمكن أن يشمل النشر على سبيل المثال لا الحصر: النشرات الإخبارية للمدرسة (عبر الإنترنت و نسخ ورقية مطبوعه)، مواقع الويب للمدرسة و الصحف المحلية.

عند التوقيع على النموذج المرفق، فهذا يعني موافقتك على ما يلي:

- 1- المدرسة قادرة على نشر صور لطفلك و عينات من أعماله عدة مرات عند الحاجة بالطرق المذكورة أعلاه.
- 2- يمكن إعادة إنتاج صور طفلك إما بالألوان أو بالأبيض والأسود.
- 3- لن تستخدم المدرسة صور طفلك أو عينات من أعماله لأي غرض بخلاف تعليم الطلاب أو الترويج للمدرسة أو التعليم العام.

لن يتم الاحتفاظ بأي صور التقطتها المدرسة لمدة أطول من اللازم للأغراض المذكورة أعلاه، و سيتم تخزينها و التخلص منها بالتاكيد.

إلى جانب ذلك سيتم بذل كل الجهد لحماية هوية طفلك، و لكن لا تستطيع أكاديمية إديسون انترناشيونال ضمان عدم التعرف على طفلك من الصور أو العمل. إذا كنت موافق على السماح بالتقاط صور فوتوغرافية لطفلك و نشر صوره أو عينات من أعماله بالطريقة المفصلة أعلاه، برجاء إكمال نموذج الموافقة.



EDISON

أكاديمية إديسون الدولية

Empowering students to learn for life and strive for excellence so that they can contribute positively to the global society

تمكين الطلاب من التعلم مدى الحياة والسعي لتحقيق التميز حتى يتمكنوا من المساهمة بشكل إيجابي في المجتمع العالمي

ستظل هذه الموافقة سارية المفعول لحين اخطار المدرسة بخلاف ذلك.

## نموذج الموافقة على نشر صور الطلاب أو أعمالهم

أوافق، وفقاً للشروط الموضحة أعلاه، على التقاط صور لطفلي أثناء الأنشطة المدرسية، لتستخدمها المدرسة في تعليم الطلاب و تعزيز المدرسة و التعليم العام.

كما أوافق أيضاً على نشر صور أو عينات من أعمال طفلي. و سأقوم بإخطار المدرسة إذا قررت الرجوع عن قراري و سحب هذه الموافقة.

اسم الطالب/ة: \_\_\_\_\_

الصف: \_\_\_\_\_

التاريخ:

توقيع ولي الأمر/الوصي: \_\_\_\_\_

ملاحظات: \_\_\_\_\_